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Barcelona,   17 de juny 2016 

 

 

 

 

 

ASSEMBLEA GENERAL ORDINARIA 2016 
 

 

 

Senyor/a: 

 

 D’acord amb el que estableix l’art. 16 j) dels nostres Estatuts els enviem la següent documentació 

que s’ha de sotmetre a l’aprovació de l’assemblea: 

 

1. Acta Assemblea anterior. 

2. Estat de Comptes: Exercici 2015 

3. Propostes Modificació Normativa Curs 2016-17 

4. Pressupost Curs  2016-17. 

 

 

 

 

Atentament el/la saluden. 

 

CONSELL DE L’ESPORT ESCOLAR 

DE BARCELONA 

 

 
 

 

Jaume Mora i Arribas 

President 

 

AVIS:  

 
 Degut a les consultes rebudes,  es recorda a totes les entitats afiliades que, d’acord amb els nostres 

Estatuts, cada entitat només té un –1 – vot,  prescindint del nombre de seccions que pugui tenir. 
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ACTA DE L’ASSEMBLEA GENERAL ORDINARIA DEL CONSELL DE L’ESPORT 

ESCOLAR DE BARCELONA CELEBRADA  EL DIA 25 DE JUNY DE 2015 ALS 

LOCALS DEL CONSELL DE L’ESPORT ESCOLAR DE BARCELONA 

  

A Barcelona essent les 7 de la tarda del dia  al principi indicat i en segona convocatòria 
es celebra l’Assemblea General Ordinària  del Consell de l’Esport Escolar de 
Barcelona, amb el següent  Ordre del Dia:  

Ordre del Dia: 

1.- Lectura i aprovació, si s’escau, de l’Acta de l’Assemblea anterior. 
2.- Memòria Curs 2014/15.  
3.- Estat de Comptes:  Exercici 2014 
4 - Presentació Pressupost  2015/16 
5.- Propostes Curs 2015/16 
6.- Aprovació gestió de la Junta Directiva. 
7.- Elecció de la Comissió de Seguiment de l’Economia. 
8.- Precs i preguntes. 

Actuen com a President el Sr. Jaume Mora i com a Secretari el Sr. Enric Prats, 
President i Secretari respectivament de la Junta Directiva. Els acompanya el Sr. Jordi 
Gallardet, Vicepresident Esportiu. 

Pren,  en primer lloc, la paraula el Secretari qui desprès de saludar als assistents  diu 
que  tant al president, com a ell mateix i a la resta de companys de Junta els hi 
agradaria dir que aquesta serà una assemblea en la que per primera vegada hi 
faltaran dues persones prou important per nosaltres  en Josep Sardà i en Jaume 
Baches seguidament demana que en la seva memòria l’assemblea faci 30 segons de 
silenci. Així es fa. 

  A continuació procedeix a donar lectura  de l’acta de l’assemblea anterior  que és 
aprovada, sense esmenes.  

Una vegada fet això es passa al segon punt de l’Ordre del Dia que és: Memòria del 
Curs 14-15, en aquest punt dóna la paraula al President Sr. Jaume Mora. 

Qui, en primer lloc, comenta que el curs que tot just ara acabem ha estat per el Consell 
un vertader “annus horibilis” en es recorda en tota la història del Consell un any tant 
dur en la vessant humana, poc desprès de l’assemblea i del sopar del curs passat vam 
perdre a en Jaume Baches, membre històric de la nostra Junta i l’ànima de l’hoquei al 
Consell i com tots ja sabeu ara fa cinc mesos en va deixar sobtadament en Josep 
Sardà, màxim responsable professional de l’entitat i un dels motors del que és avui el 
Consell. 

La seva pèrdua ha estat una sotragada molt important per l’entitat a més ell era el 
síndic dels Tutors de Joc i mantenia una relació directa i molt bona amb comitès, tutors 
de joc,  escoles, entitats. La veritat és que tenim moltes ganes de que acabi aquest 
curs per descansar i tornar amb forces renovades. 

Dit això passo a informar-vos del que ha estat la temporada 2014-15, com sempre 
coses de les que ens sentim molt orgullosos i qüestions que són un repte per intentar 
millorar i avançar en qualitat i quantitat. 

Assistents: 

Srs. 
C. Armengol, C. 
Sta. Dorotea: 
J, Paido, CE 
Braval; 
S. Gimenez, Esc. 
Orlandai; 
J. Gómez, A.E. 
L’Eixample; 
F. Molina, A.E. 
Sant Andreu; 
J.I. Sala, 
Joventut Les 
Corts; 
A. Sancho, Esc. 
Peter Pan; 
O.Marsà,  
Dominiques 
S. Ledesma, 
P.Antoni 
Gelabert 
D. Planes, C. 
Casp; 
A. Cano, 
XXV Olímpiada 
D.Gaudioso, 
Magic Sans; 
A. Aragón, C. 
San Miguel; 
M. Escolar, 
Joan Boscà 
M. Escobar, 
AEIES J. Balmes; 
I. Buenosvinos, 
Aula Esc. 
Europea; 
F. Reig, C. 
Sagrat Cor de 
Sarrià; 
O. Parera,J. 
Sarrià 
T. Castro, A.E. 
F.S. Arrels 
M. Más. 
AE Les Corts. 
J.M.Nolla, 
CP La Sagrera 
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Per primera vegada en la història del Consell hem superat les 40.000 llicències, la 
segona gran fita, que des de fa anys teníem era augmentar la participació femenina 
cosa que aquest any hem assolit hem arribat a un 40,10% de participació femenina. 

En un altre ordre de coses hem de ressaltar que: 

- El CEEB ha organitzat activitats en 35 modalitats diferents. (18 individuals i 17 
d’equip) 

- En les nostres activitats hi participen un total de  629 entitats o seccions 

esportives d’entitats de les que 499 estan donades d’alta al CEEB. 21 entitats 

noves al CEEB i un 65% són centres escolars. 

- Tenim  484 entitats de Barcelona Ciutat entitats de 48 Localitats  diferents i de 

13 Consells Esportius. 
- Per el que fa al número de llicències en tenim 40.345 de les que  37.310 

corresponen a esportistes i 3.035 entrenadors, delegats i tutors de joc. 
Aquestes xifres representen un increment d’un  5,8% més  en relació al curs 
anterior és a dir tenim  2.057 esportistes més. 

- Dels 37.310 esportistes  inscrits 15.070 són noies amb el que la participació 
femenina ha arribat a un 40,5 % del total.  

Aquest augment en la participació s’ha vist reflectit en totes les nostres 
activitats, per grups veiem que : 

 
Esports d’equip             22.832   (+3,1%) 

    Esport Individuals           7.446  (+10,5%) 

  Trobades/Promoció         5.042   (+6,6%) 

   Lligues Recreatives            915   (+6,0%) 

 PCEE                                  925   (+19,2%) 

Del total de participants un 60,6% són alumnes de Primària i un 33,9% de 
Secundaria i Batxillerat. 

Entre ambdues fases s’han disputat un total de  

Entre ambdues fases s’han disputat un total de 18.490 partits dels que s’han 
ajornat un 8,46 %. 

Aquest curs s’han assignat 106.410 semàfors dels que  986 (0,93%) són 
vermells. 
 
 En esports individuals  hem tingut  un total de 7.446 participants que ha 
representat un  10,5% més que el curs passat. Ha desaparegut de les  
activitats  l’Esgrima i  hem incorporat  la dansa. 
 
En format de Trobades /Jornades de Promoció Hem organitzat 60 activitats 
puntuals de caire no competitiu de les que 23 són de caràcter  individual,  34 
d’equip i 3 multiesportives. 
 
Per el que fa a les nostres competicions el Consell ha organitzat 117 jornades 
puntuals de competició 99 individuals i 18 d’equip. 
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Promoció Esportiva:   s’han fet 124 Sessions de tast en les que han participat  
37 centres en 18 modalitats i amb una participació d’un total de  2.950 nens i 
nenes. També hem fet 2 sessions multiesport a les Escoles Emili Juncadella i 
Barrufet.  
Aquestes sessions s’han fet  107 al CEM La Mar Bella i 17 a  diferents escoles. 
 
A part de les sessions de tast, s’han organitzat 12 sessions de patis oberts a 

diferents escoles: 4 skate, 4 d’handbol i 4 de spiribol. 

Formació: Hem organitzat cursos per a 749 participants. Hem fet cursos per a: 

tutors de joc, jutges, per tutors esportius escolars i per a mestres i professors. 

 Estan col·laborant amb el  Consell 371 tutors de joc i 36 jutges. Un 92,4% dels 

TJ han passat les proves físiques demanades. S’han incorporat al col·lectiu els 

TJ d’hoquei sala i els jutges de patinatge artístic. 

A més durant el curs 2014-15 hem organitzat o col·laborat en l’organització de: 

1. Activitats organitzades pel CEEB 

3ª edició Torneig Bàsquet Femení Pilar Villanova (31 de maig) 

4ª edició “Esport per Nadal” (29 i 30 de desembre) 

2ª Edició Campus Solidari “Zona Bàsquet” (30 de març al 2 d’abril) 

Tornejos de Tió de Bàdminton, Futbol 5 i Bàsquet (Nadal)  

 

2. Activitats coorganitzades  

Campionats de Barcelona KINS de Korfbal (15 d’abril) 

Campionat de Catalunya KINS de Korfbal (13 de maig) 

Torneig de Bàsquet Cistella Solidària (11 octubre) 

Final dels Jocs Esportius Escolars de Natació ( 30 de maig) 

 

3. El CEEB col·labora 

The Color Run (7 de juny) 

Family Run (14 de juny) 

Triatló Garmin de Barcelona (5 d’octubre i 21 de juny) 

Festa Convivim Esportivament (10 de maig) 

 

No es pot acabar aquest punt sense donar-vos les gracies  a tots per la vostra tasca 
de transmissió de valors i per col·laborar amb el nostre Comitè Ètic i amb els Tutors de 
Joc a prevenir i resoldre situacions no desitjades. Haig de dir que aquesta ha estat un 
any amb  menys  incidències en el còmput total de partits i a les finals ha estat una 
competició més neta que mai. 
 
Amb això el president dóna per tancada la seva exposició de la Memòria del curs 14-
15. 
 
Seguidament pren la paraula el Secretari qui demana a l’assemblea si s’aprova la 
Memòria presentada. Els assistents l’aproven per unanimitat. 
 
A continuació el Secretari introdueix els punts 3 i 4 de l’Ordre del Dia  per a tractar 
aquests punts el Secretari presenta a la Sra. Sandra Salazar, responsable de finances 
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del grup abans d’entrar en aquest punt el president comenta que en ordre a una major 
transparència, des de ja fa uns anys fem una auditoria del nostre estat comptable. 
 
Una vegada dit això pren la paraula la Sra. Salazar qui comenta l’informe que hem 
rebut dels auditors i dels números finals. En opinió dels auditors els estats financers 
auditats expressen en tots els aspectes materials la imatge fidel del patrimoni  i dels 
resultats del Consell de l’Esport Escolar de Barcelona en data 31 de desembre 2014 . 
 
Com es pot comprovar per els Estats financers que els hi hem lliurat aquesta any l’hem 
acabar amb un resultat de  11.400,- € que s’han destinat, aquest any 2015, a activitats 
i projectes.  
Per finalitzar la Sra. Salazar ofereix  a tots els assistents la possibilitat de revisar els 
nostres comptes i  tota la documentació que els hi dóna suport. 
 
Com han pogut veure per els estats comptables que els hi hem fet arribar l’any 2014 
hem tingut menys esponsorització i també de la subvenció que rebem del Consell 
Català de l’Esport hem hagut de, per indicació del CCE, destinar  a d’altres consells un 
total de 30.000,- €. Com a conseqüència hem hagut de reajustar totes les nostres 
despeses que no estan directament vinculades amb l’activitat esportiva, com són els 
serveis professionals independents que hem reduït en un 47% i també hem reduït en 
comunicació un 26%., amb activitats esportives i lúdiques complementaries ens han 
representat un 38% més d’ingressos en activitats esportives  (de l’ordre dels 45.000,- € 
encara que en conseqüència també s’han incrementat les despeses en uns 23.000,- 
€). 
 
També i degut a un augment en la demanda hem fet més cursos i cursets que ens han 
permès obtenir més ingressos. 
 
Amb tot això el resultat final de l’exercici ha estat de 11.400,.-€ els que hem aplicat 
aquest 2015 en projectes i activitats. 
 
Per cloure la seva  explicació la Sra. Salazar informa als presents que els comptes, 
l’auditoria i tota la documentació estan a disposició del qualsevol dels nostres afiliats. 
 
Pren la paraula el president per agrair-li les explicacions i comentar que el fet de que, 
des de fa uns anys, sotmetem a auditoria els nostres comptes ens dóna un plus de 
tranquil·litat  
 
Una vegada finalitzada l’exposició s’obra un torn de preguntes. 
 
La representant de l’AE Les Corts  pregunta en el Balanç de Situació presentat on es 
contempla el resultat de +47.000,- € (abans d’impostos) de l’exercici anterior, 
l’increment s’hauria de veure reflectit als Fons Propis ? 
Li respon el Sr. Vargas, assessor de l’entitat, indicant-li que els beneficis els anem 
arrossegant i que una part se’ls mengen les activitats que  el CEEB (nens) fa la Mar 
Bella que a vegades té petites pèrdues que assumeix el Consell. Tenim un auditoria 
dividida en dos parts CEEB (nens) i Mar Bella els comptes que teniu a les vostres 
mans corresponen al CEEB (nens). 
 
La representant de l’AE les Corts  diu que en cap moment posa en qüestió la gestió del 
Consell  però creu que estaria bé que els comptes reflectissin aquestes aportacions 
que es fan a la Mar Bella. 
 
Per la nostra part l’auditora ens  ha dit que aquest és el darrer any que ens deixa posar 
a la Mar Bella fons propis negatius A partir d’ara ho haurem de compensar d’alguna 
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manera per això i preveient que en el 2015  ja no podríem haurem d’assumir aquestes 
diferències.  
 
Com sigui que continua la divergència d’opinions i per tal de no endarrerir l’assemblea 
es proposa que en un apart se l’ensenyi tota la documentació i se li donin totes les 
explicacions oportunes a la representant de  l’AE Les Corts. 
 
El Sr. Vargas l’explica i l’ensenya que dintre dels comptes figuren, clarament 
diferenciats, els resultats econòmics del Consell i de la Mar Bella. La representant de 
l’AE les Corts queda satisfeta amb aquesta explicació. 
 
El Secretari demana si algun altre representant té alguna pregunta per fer . Com sigui 
que no hi han més preguntes es demana l’aprovació o no dels comptes presentats. Els 
comptes són aprovats amb 27 vots a favor, cap en contra i 3 abstencions.  
 
Es passa al 4rt. Punt de l’Ordre del Dia que és l’aprovació del Pressupost per el Curs 
2015-16.  
 
Pren en primer lloc la paraula el president per explicar que, dins d’aquest punt, 
rellevant hi ha, segons sembla, una petita davallada en la subvenció de la Generalitat. 
Aquest extrem no està confirmat el que si ho està és que encara no s’ha cobrat, 
aquest final de curs estem patint perquè tenim dues subvencions pendents de cobrar 
de l’Ajuntament si que hi ha regularització que compensarà una mica la baixada del 
Consell Català de l’Esport. 
 
En la resta de números hi ha un total de despeses previstes de 766.000,- € e 
ingressos  on el gran gros continuen essent l’Ajuntament i la Generalitat. La Diputació i 
el Districte de Sant Martí són totalment marginals. Quotes d’inscripció i llicències prop 
de 80.000,- € i d’activitats esportives 51.000,- €.  
 
Es cert que amb tot el que està passant cada cop ens anem estrenyent més el cinturó i 
cada vegada se’ns va complicant una mica més tot plegat. Desprès en la proposta de 
quotes per el curs vinent us explicarem una mica més com quedarà tot.  Recordeu que 
no parlarem de les quotes per el curs 16-17 (que ja estan aprovades de l’assemblea 
anterior) sinó de les del curs 17-18. 
 
El president demana si hi ha alguna pregunta en relació al pressupost. 
 
Intervé el representant de l’escola Peter Pan per demanar que al marge de la proposta 
del pressupost per el proper curs s’enviï també el del curs anterior i l’executat del curs 
anterior perquè així podem tenir una idea per on hem fallat. 
 
S’aprova aquesta petició.  
 
No hi ha més preguntes i el Secretari demana l’aprovació o no d’aquest pressupost. 
S’aprova amb 26 vots a favor, cap en contra i 1 abstenció. 
 
Seguidament es passa al 5è. Punt que és: propostes per el curs 2015-16. En aquest 
punt pren la paraula el Sr. Jordi Gallardet, Vice-president Esportiu. 
 
Continuant amb el tema econòmic recordeu que en l’assemblea anterior ja es va 
quedar que cada any, i per tal de que sigui més fàcil la planificació de les activitats, es 
parlarà de les quotes no del proper curs sinó del següent. 
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Tal i com ja us vam dir per al proper curs les quotes estan congelades. El que us 
presentarem ara serà la proposta per el curs 2016-17. 
 
Inscripció centre: Congelada 1,- € 
Equip: 3,50 € 
Llicències: 5,50 € 
Menuts i Menudets: Congelada 1,- €  
 
Les assegurances no depenen de nosaltres depenen de les asseguradores però 
desprès d’una molt bona gestió quedarien, per el curs 2015-16,  com segueix: 
 
Els nascuts entre 1998 i 2007 : congelada a 2,80 € 
Nascuts a partir 2008: congelada a 1,- € 
Tècnics i delegats: congelada a 5,40 € 
 
Els més grans que tenien una quota variable en funció que fossin de futbol,  futbol sala 
o altres modalitats esportives s’ha unificat a 16,- €. 
 
Intervé el President per a comentar que per el que fa al cost de les assegurances hem 
d’estar molt contents i felicitar-nos ja que el fet de que l’asseguradora ens mantingui 
els preus indica que es fa un bon ús de les mateixes i, en cap moment, se’n fa un 
abús. Segons ens han comentat d’altres consells e inclús de la Federació de Basquet 
els preus han anat en augment d’una manera brutal. 
 
Tots hem de ser molt conscients de que hem de continuar fent-ne un ús correcte de 
l’assegurança si algun dia això canvia els preus aniran a l’alça. Es cert que hi ha un 
mèrit de negociació però també és cert que si tu rebentes la pòlissa no hi ha res a 
negociar i aquest és mèrit de les entitats dels equips. 
 
Tancat el tema de les assegurances passem al capítols de les quotes dels Tutors de 
Joc, tal i com es va aprovar  en l’assemblea anterior en que es va parlar d’arrodonir els 
increments dels costos dels tutors de joc al voltant del 3% (arrodonit a decimal 0,10) i 
per el curs 16-17 que quedin congelats els preus. Quan es parla de tutors de joc s’ha 
de tenir en compte que també ens referim a taules i a tot l’entorn, el que no es 
canviarà seran els desplaçaments.  
 
En aquest punt intervé el representant de l’Escola Peter Pan per demanar si tenim un 
estudi de quina ha estat l’evolució del que reben els tutors i també del que ells paguen 
a l’associació. A ell l’agradaria que tots els tutors de joc del Consell es sentissin ben 
tractats per tothom. Es conscient de que aquí estem els representants de les entitats 
però tinc la sensació que els darrers anys potser no hem estat massa justos amb ells. 
No sé si els hi fem justícia amb tot el que els hi estem demanant: augment de 
disponibilitat, formació, proves físiques , etc. 
 
Si la Junta hi els presents tenen la sensació de que és correctíssim doncs és així 
encara que jo no tinc aquesta sensació tal vegada l’assemblea hauria de fer un petit 
esforç per compensar el que estan fent aquest nois. 
 
Intervé el President per a respondre-li que  subscriu el que diu ja que és el debat de 
sempre tenir en compte la situació econòmica actual i no agreujar la situació de les 
entitats i al mateix temps ser justos amb els tutors. Si miro els tutors un augment del 
10%, tenint en compte tot el que se’ls hi està demanant no seria incorrecte. Però 
parlem-ho  aquí. 
 



7 
 

L’augment del 3% és per aquest curs i la proposta era la congelació per el proper però 
si algú té alguna proposta a fer és el moment. L’assemblea és sobirana.  
 
Es comenta la possibilitat de fer l’augment del 3%per aquest any i per el proper en lloc 
de congelar els preus que s’augmenti un 2% però això ho heu de decidir vosaltres. Es 
demana si hi ha alguna altre intervenció en relació a aquest tema. 
 
S’obre un ampli debat sobre aquest punt. 
 
Es sotmet a votació l’augment del 2% per el curs 16-17. El resultat de la mateixa és 2 
vots a favor, 9 vots en contra i 9 abstencions.  
 
Així doncs aquest punt queda augment del 3% per aquest curs, tal i com ja estava 
aprovat per la darrera assemblea i congelació de preus per el curs 16-17. 
 
Recollint la sensibilitat que hi ha sobre aquest tema a la propera assemblea es tornarà 
a tractar per el curs 17-18. 
 
Continua en l’ús de la paraula el Vice-president Esportiu qui per cloure l’aspecte 
econòmic informa que per el que fa a trobades i activitats puntuals com que van sobre 
pressupost s’augmentaria en cas de dèficit o es mantindria tal i com està. 
 
Tancat l’aspecte econòmic introdueix el tema de la pilota de joc desprès de les queixes 
que hem tingut per la qualitat de les pilotes Gedo ha fet una nova pilota. 
 
Aquesta nova pilota s’ha provat i, segons ens han dit, funciona bé és molt millor que 
l’altre i el preu es mantindrà. Esperem tenir stocks el mes de setembre. 
 
Intervé el representant de l’escola Arrels per comentar que no li va agradar el tracte 
que van rebre de Gedo ja que van fer una comanda gran de pilotes i en van arribar 
més d’una trentena  malament quan les vam anar a canviar a la botiga ens van dir 
“hombre por lo que cuestan”, malgrat fer aquest comentari ens les van canviar. 
Prenem nota  del comentari però quan hi hagi un tema d’aquest ens ho dieu.  
 
La representant de l’Escola Aula diu que, aquest any no pensa comprar a Gedo van 
trigar a servir una comanda, feta al mes d’agost, quatre mesos. El material ens va 
arribar al desembre i en tres mesos el material inservible. Si és obligatori jugar amb 
pilota Gedo en comprarem una per el partit però no comprarem material Gedo. El 
tracte rebut també va ser amb cert to de falta de respecte quan reclamàvem el 
material. 
 
Hi ha diferents intervencions que apunten en la mateixa línia de manca de qualitat del 
material i de tracte, a les escoles, poc correcte. 
 
Tancat aquest tema, intervé la representant d’UBAE per comentar que no entén 
l’obligatorietat de l’assegurança amb el CEEB perquè  no pot tenir la que vulgui. 
Aquest tema ja el va parlar fa un parell d’anys amb en Josep Sardà però l’agradaria 
que se l’aclarís perquè no pot, qui vulgui  fer la seva pròpia gestió. 
 
Li respon el President  indicant-li que aquest és un tema recurrent nosaltres estem dins 
de la UCEC així com les Federacions estan dintre de la UFEC i l’acord amb la 
Secretaria General de l’Esport és que les entitats organitzadores dels Jocs tinguin una 
assegurança pròpia. Aquest és un tema que si cadascú tingues la seva pròpia 
assegurança a nosaltres ens estalviaria problemes i no ens hauríem de preocupar 
cada final de curs de la pòlissa. 
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La S.G.E. no admet que tothom vagi per lliure, l’únic que si ens va admetre és que 
com a Consell tinguéssim la nostra pròpia assegurança. La nostra pòlissa la lliurem al 
Consell Català de l’Esport i són ells els que ens diuen si la nostra pòlissa cobreix tots 
els extrems als que estem obligats com a organitzadors dels Jocs al igual que fan amb 
la pòlissa de Responsabilitat Civil.  
 
Nosaltres el que fem és cercar la pòlissa que cobreixi tots els extrems als que estem 
obligats i que tingui el millor preu per vosaltres.  
 
Ara si totes les escoles de Barcelona us uniu i plantegeu a la SGE que voleu tenir la 
vostra pròpia pòlissa no se si us en sortireu però podeu provar-ho. 
 
Intervé el Secretari per apuntar que li sembla que hi ha dos punts a tenir en compte: un 
que per la SGE una cosa és revisar si la pòlissa del Consell cobreix tots els punts 
exigits i un altre és tenir-ne que revisar 20 ó 30 a més quan és una cobertura obligada 
si la tramita un Consell o una Federació ells es queden tranquils però si és privada qui 
els hi diu a ells que tu passats uns mesos no et dónes de baixa. 
 
Es un tema complicat i el secretari té sèries dubtes que en un curt o mitjà termini es 
pugui per això que dius. 
 
Si s’acceptés això i un esportista que tingues assegurança privada es fes mal i resultes 
que no estava cobert qui en seria el responsable? En seria el CEEB. 
 
Llavors és normal que tothom hagi de tenir la mateixa assegurança primer per les 
cobertures i desprès perquè no es pot estar controlant que tothom tingui assegurança. 
 
Avui per avui no tenim opció això és així i no hi podem fer res més. 
 
El Secretari demana si hi ha alguna pregunta més sobre aquest tema. En no haver-hi 
continua en l’ús de la paraula el Vice-president esportiu. 
 
Qui introdueix en primer lloc la proposta del calendari de competició per el proper curs: 
hi ha dues propostes per la primera fase. 
 
Opció A : Proposta amb 9 jornades que només es podrà aplicar el curs 15-16, grups 
de 10 a una volta i 
Opció B amb 7 jornades, començant el 23 i 24 d’octubre. 
Nosaltres no ens hem posat d’acord perquè per una banda voleu més partits i per 
l’altre començar més tard. Així que millor que decidiu vosaltres. 
 
Es discuteix abastament aquest punt. Desprès d’expressar pros i contres  d’ambdues 
opcions es decideix votar quina opció es tria.  El resultat de la votació és 21 vots a 
favor opció B i dos a favor opció A.  
 
També s’acorda ampliar una setmana més el període d’inscripció. 
 
Es proposa revaloritzar la figura del Delegat de Camp que consti en acta  que no 
comporti cap despesa econòmica per els equips,  que no tingui funcions tècniques  
però si que ajudi als tutors de joc i ens aporti informació del partits. 
 
Es comenta que aquesta figura potser és més fàcil per altre tipus d’entitats que no són 
escoles. La realitat a les escoles tal i com es viu és que aquesta funció la fem els 
coordinadors, el sots coordinador o la persona responsable de l’escola. Per algunes 
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escoles afegir-hi una persona més és complicat i per això demana que no es faci 
obligatori. 
 
Es recull l’observació i es farà recomanable en lloc d’obligatori. 
 
Un altre proposta és la: 
 
Lliga jove: és la proposta que us fem donat l’augment del número d’equips de la 
categoria sub-23 poder donar una continuïtat a  la pràctica esportiva dels joves. 
 
En aquesta lliga s’ampliaria l’edat dels participants de 23 fins a 30 anys. Els costos 
d’inscripció serien de 10,- € per equip, 10,- € per participant més l’assegurança. 
L’idea és que tots els equips pertanyin a alguna entitat vinculada al CEEB en cas de 
que l’entitat no hi estigui vinculada, aquest es reservarà el dret d’admissió. No es 
permetrà crear un grup i participar sense realitzar els tràmits d’inscripció al CEEB. El 
calendari serà idèntic al de les altres categories. 
Els partits es podrien fer entre setmana (p.e. els dimecres). 
 
El Secretari demana si algú té algun comentari per fer o vol algun aclariment. No hi ha 
comentaris. 
 
El Vice-president segueix amb les propostes i diu que  el punt 2.1.1.a. Alineació 
indeguda. No es canvia només es redacta de nou per a clarificar-lo, 
 
Quedant  com segueix: 
 
2.1.1a. Alineació indeguda: 
 

- La no presentació al Tutor de Joc (TJ) i/o al Delegat de l’equip contrari de les 
llicències actualitzades dels jugadors serà considerada com a l’alineació 
indeguda. 

- La falsedat de les dades donades en la formalització de les llicències. 
- L’alineació d’un jugador, entrenador o delegat, suspès per sanció disciplinària, 

serà considerada alineació indeguda. 
 

Sancions que provenen d’una alineació indeguda: 
 

a) Pèrdua de l’encontre i descompte d’un punt a la classificació, si es juga com 
a lliga, i pèrdua de l’eliminatòria si es juga per aquest sistema. 

b) Suspensió de l’entrenador de 2 a 10 jornades. 
c) Suspensió del delegat de 2 a 10 jornades. 
d) Pèrdua, per part de l’equip, del dret a classificar-se per a la trobada de 

cloenda, tant si la infracció s’ha comès a la primera com a la segona fase. 
e) De la sanció aplicada se’n donarà publicitat. 

 
 

2.1.1.b Alineació incorrecte per quarts: 
 

- L’incompliment de les normes d’alineacions per quarts (veure reglaments 
específics de cada esport), es considerarà com una alineació incorrecta. En el 
cas de que l’infractor sigui l’equip guanyador, serà castigat amb la pèrdua del 
partit. En aquest cas no tindrà cap punt de sanció, no perdrà l’opció de 
participar en la trobada de cloenda. 
 

Sancions que provenen d’una alineació incorrecte: 
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a) Pèrdua del partit. 
b) Suspensió de l’entrenador de 2 a 10 jornades. 
c) Suspensió del delegat de 2 a 10 jornades. 

 
Demana si algú té algun comentari o vol algun aclariment. No hi ha preguntes. 
 
El Secretari demana que per tancar aquest capítol es procedeixi a la votació del 
mateix: el resultat de la votació és 19 vots a favor, cap en contra i 1 abstenció. 
 
Seguidament el Secretari introdueix el sisè punt de l’Ordre del Dia que és l’aprovació 
de la gestió de la Junta.  
 
En primer lloc comenta aquest punt que és la primera vegada que apareix en 
l’assemblea del Consell. Si bé és normal en les assemblees de les societats en el cas 
nostre no es perceptiu ja que s’entén que en el moment que l’assemblea aprova la 
Memòria d’Activitats i la part econòmica per l’altre  ja està aprovada la gestió de la 
Junta. 
 
Aquesta vegada ho hem presentat com un punt  especial ja que hi ha un tema molt 
greu que s’ha produït aquest any  i que seguidament us explicarà el president. 
 
El President explica que en Junta Directiva es va decidir, per unanimitat i sense cap 
dubte,  la destitució fulminant  i l’expulsió de l’entitat del Sr. José L. Velasco i Celada, 
Vice-president Econòmic de la nostra entitat. 
 
Com sabeu el Sr. Velasco a més de Vice-president de la Junta era  director de la 
Fundació per a l’Esport i l’Educació de Barcelona i  dins d’aquesta fundació es van 
detectar actuacions del Sr. Velasco per les quals ha estat denunciat. El Patronat de la 
Fundació va prendre la decisió d’acomiadar-lo i presentar denuncia per aquestes 
actuacions.  
 
Vist el que havia passat a la Fundació la Junta del Consell va considerar que el Sr. 
Velasco no podia continuar com a Vice-president nostre i per això va prendre la decisió 
d’expulsar-lo. 
 
Aquesta decisió, d’acord amb el que fixen els nostres Estatuts, ha de ser ratificada per 
la primera Assemblea que es celebri. 
 
Si voleu més informació us la dono sinó ens feu confiança i ratifiqueu la nostra decisió 
vosaltres teniu la paraula. No es un tema agradable per nosaltres ja que portàvem 8 ó 
9 anys treballant amb ell i mai en haguéssim pogut imaginar el que va passar. En 
aquest moment està imputat per els fets succeïts i el jutge ja decidirà el que 
procedeixi. 
 
A la Fundació ja no hi és però tampoc el volíem dintre del Consell.  
 
El secretari sotmet a votació aquesta decisió que és ratificada per 19 vots a favor, cap 
en contra i dues abstencions. 
 
Per cloure aquest punt el president diu que la porta del seu despatx està oberta per si 
algú vol més informació al respecte. 
 
A continuació es passa a l’elecció de la Comissió de Seguiment de l’Economia.  En 
primer lloc el Secretari dóna les gracies a la comissió sortint per la tasca feta i comenta   



11 
 

que amb els comptes auditats tal i com els tenim ara la feina de la Comissió és molt 
més fàcil, per tant els molestarem molt poc. 
 
Demana si, d’entre els presents, hi ha tres voluntaris. Es presenten la Sra. Montserrat 
Mas, del A.E. Les Corts,  i els Srs. Toni Castro, del AEFS Arrels i Jordi Raidó del 
Braval.  
 
Es passa al darrer punt de l’ordre del dia que és Precs i Preguntes, dins d’aquest punt 
el Secretari demana si algú té algun prec o alguna pregunta a fer tenint en compte que 
ha de ser sempre sobre temes que l’assemblea no hagi tractat ja. 
 
Intervé el representant de l’Escola Orlandai per comentar que en el tema del Semàfor 
de Valors li manquen eines a l’hora de traspassar la informació a les famílies i 
d’explicar-los com hi poden accedir a través de la web. Les famílies no ho tenen clar i 
ell no sap com explicar-ho. 
 
També proposa, per tal que hi hagi una reciprocitat des de les entitats, sinó es podria 
fer, sempre en positiu, una valoració dels Tutors de Joc. 
 
Li respon el President indicant-li que agraeix les seves aportacions i que  per el que fa 
al primer punt des del CEEB estem oberts a anar-ho a explicar a les escoles que ens 
ho demanin i de fet ja ho hem fet en alguns casos. 
 
En quan a la segona part de la seva proposta ens ho plantejarem per tal de tenir 
aquest retorn que indica. 
 
Intervé la Sra. Garangou per comentar que a basquet ja s’està fent  aquesta aportació. 
El comitè visita cada setmana una escola. 
 
El president diu que s’ho apunta i li donarem forma. Segurament us trucarem a dos o 
tres per veure com ho organitzem. 
 
El Secretari demana si hi ha alguna pregunta més, abans de cloure l’assemblea el 
President demana al Sr. Paco Reig si aquesta és la seva darrera assemblea. El Sr. 
Reig li diu que si, llavors el president li dóna les gracies per tota la feina feta al llarg 
dels anys i el seu agraïment perquè sempre el Sr. Reig sempre ha estat una persona 
críticament constructiva ha estat un plaer rebre els teus suggeriments i sàpigues que, 
si t’avorreixes, tens les portes obertes del Consell perquè gent com tu no es pot 
perdre. 
 
Essent les 9 del vespre, del dia al principi indicat, hi no havent-hi més assumptes a 
tractar el Secretari dóna per finalitzada l’assemblea. 
 
 
 
 
V. i P. 
El President 
 
 
 
 
 
Jaume Mora i Arribas 
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PROPOSTES MODIFICACIÓ NORMATIVA 2016-2017 
 
 
 

• CALENDARI 2016-2017 
 

1ª FASE 
 
1ª JORNADA  21/22   d’octubre 
2ª JORNADA  28/29   d’octubre 
3ª JORNADA  04/05     novembre 
4ª JORNADA  11/12  novembre 
5ª JORNADA  18/19  novembre 
6ª JORNADA  25/26  novembre 
FESTA (pont)  02/03  desembre 
FESTA (pont)  09/10  desembre 
7ª JORNADA  16/17  desembre 
 
2ª FASE 

 
1ª JORNADA  20/21 gener  
2ª JORNADA  27/28 gener 
3ª JORNADA  03/04 febrer 
4ª JORNADA  10/11 febrer 
5ª JORNADA  17/18 febrer 
FESTA   24/25 febrer 
6ª JORNADA  03/04 març 
7ª JORNADA  10/11 març 
8ª JORNADA  17/18 març 
9ª JORNADA  24/25 març 
10ª JORNADA  31/01 març/abril 
FESTA (set. santa) 07/08 abril 
FESTA (set. santa) 14/15 abril 
11ª JORNADA  21/22 abril 
FESTA (pont maig)  28/29 abril 
12ª JORNADA  05/06 maig 
13ª JORNADA  12/13 maig 
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14ª JORNADA  19/20 maig 
 
FASES   26/27  maig 
FESTA (2a pasqua) 02/03  juny 
CLOENDES 1  09/10  juny 
CLOENDES 2  16/17  juny 
 
 

• AMPLIACIÓ DIA DE PARTIT. 
 
Ampliar el dia oficial de partit de divendres i dissabte a dijous, divendres i 
dissabte. 
Les entitats tindrien la opció de posar en el calendari de joc dijous amb les 
mateixes condicions que divendres. L’entitat local haurà de modificar el dia de 
joc sempre que hi hagi una petició de l’entitat visitant demanant el canvi, 
aquest haurà d’estar dins del termini establert. 
 
 

• SEMÀFOR VALORS PER A TJ 
 
De cara al curs proper es valorarà l’actuació dels Tutors de Joc a través dels 
semàfor de valors. Els Coordinadors de cada entitat podran valorar l’actuació 
dels TJ als partits de la nostra competició. La suma d’aquesta valoració més 
altres internes del CEEB crearan una classificació de valors al final de curs. 
 
 

• INSTAL·LACIONS 
 
Atès que s’està rebent, en els diferents comitès de competició, queixes de 
l’estat d’alguna instal·lació (deteriorament de les superfícies, falta de 
proteccions, pintat de línies, etc.) Recordem a les entitats que participen en la 
nostra competició que es procuri solucionar tots els desperfectes, sobretot pel 
que fa a la seguretat, així com els referents a la correcta pràctica de l’esport.  
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